

# Inhalt Band 50, Heft 4, 2018

	<b>Editorial</b>	<b>Editorial</b>	<b>97</b>
	<b>Bericht aus Brüssel</b>	<b>Report from Brussels</b>	<b>98</b>
	<b>Aktuelles</b>	<b>News</b>	<b>99</b>
<b>MARCO HEURICH</b>	<b>Naturschutzökologische Grundlagen der Luchspopulation im Böhmerwald-Ökosystem</b> Räuber-Beute-Beziehungen, Schutz und Management	<b>Conservation Ecology of the Eurasian lynx population in the Bohemian Forest Ecosystem</b> Predator-prey relationship, protection and management	<b>101</b>
<b>EVA THUM, PASCAL KINAST, STEFAN HEILAND</b>	<b>„Unzerschnittene verkehrs- und freileitungsarme Räume“ und „Unzerschnittene freileitungsarme Funktionsräume“</b> Zwei Raumkategorien zur Berücksichtigung der Zerschneidungswirkung von Freileitungen	<b>“Undissected areas with low traffic and few overhead lines” and “undissected functional areas with few overhead lines”</b> Two spatial categories to consider fragmentation effects of overhead lines	<b>110</b>
<b>EVA HUBSCHMID, MARCEL HUNZIKER</b>	<b>Wildtierfreundliches Freeriden von Winter-sportlerinnen und -sportlern</b> Eine Analyse der Wirkung persuasiver Lenkungsinstrumente	<b>Wildlife-responsible behaviour of freeriders in winter</b> Analysis of the effects of persuasive steering instruments	<b>120</b>
	<b>Termine</b>	<b>Dates</b>	<b>126</b>